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Scouting 
Basisinformatie
Datum 19 september 2023
Gespreksleider Tess Meerding
Tijd 20:30 - 21:30 uur
Zaal Hal
Werkvorm Gesprek tussen raadsleden en aanwezigen 
Portefeuillehouder Eva Oosters

Linda Voortman
Dennis de Vries

Vervolg Dit onderwerp is nog niet geagendeerd voor 
een debat in de gemeenteraad.
Wilt u nog informatie delen met raadsleden, 
stuur dit naar 
raadsinformatiebijeenkomst@utrecht.nl

Links naar Website gemeente en facebook
Deelnemers Deelnemer, Tekakwitha Zeeverkenners Utrecht

Deelnemer, Baracuda Zeeverkenners
Deelnemer, Wilhelminagroep Zeeverkenners
Twee deelnemers, Scouting Salwega
Deelnemer, Scouting Regio Drie Rivieren 
Utrecht
Deelnemer, Jan Pieterszoon Coengroep 
Zeeverkenners
Deelnemer, Scouting Peka 18
Deelnemer, Scouting Willem de Zwijger Utrecht
Deelnemer, Scouting Utrecht Oost en 
Wepadojeb
Deelnemer, RTV Utrecht
Acht deelnemers

Programma
Start: Korte introductie deelnemers

Deel 1: Wat is scouting (met een paar filmpjes, en een paar verhaaltjes)
- Basis info; aantal verenigingen, locatie, aantallen
- Maatschappelijke waarde;
- Ander model dan sport;
- Visie op de toekomst;
Vragen

Deel 2: Onze zorgen bv over ruimtelijke ordening

mailto:raadsinformatiebijeenkomst@utrecht.nl
https://ris2.ibabs.eu/Agenda/Details/Utrecht/994ea547-66f9-4e56-8ba0-95dd0e8e9e4f
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- Voorbeelden van knelpunten gemeente BV : Watervisie, en Lunettenpark
- Kort overzicht knelpunten met de gemeente;
Vragen

Mogelijkheid tot beantwoording vragen door gemeente

Einde: Hoe kunnen we samen verder/houden we contact

Motivatie
Geagendeerd door Bert van Steeg (CDA), Nadia Stylianou (D66), Mariam Al-Saqaff (VVD)
De fracties van CDA, D66 en VVD willen in gesprek met de verschillende scoutinggroepen in Utrecht. 
De diverse scoutinggroepen in Utrecht zijn op verschillende locaties in Utrecht gevestigd. Veel 
Utrechters zijn lid bij de Utrechtse scouting. De scouting loopt op dit moment tegen verschillende 
vraagstukken in aan, of het nu gaat om de ontwikkeling van het Lunettenpark, de 
Merwedekanaalzone, de energietransitie of de nieuwe watervisie. De scouting heeft de afgelopen 
jaren echter weinig aandacht gekregen in het gemeentelijk beleid, omdat ze vaak wordt 
gecategoriseerd als sport, maar scouting eigenlijk aparte aandacht verdient. Tijdens de 
raadsinformatiebijeenkomst willen de raadsleden zich laten informeren de diversiteit van de scouting, 
de verschillende vraagstukken die er leven en mogelijke oplossingen die kunnen worden geboden.

Vragen
Welk contact is er met de scouting om geschetste problemen op te lossen?
Welke perspectief wordt scouting geboden over de toekomst?
Overige vragen die voortkomen uit de rib zelf

Bijdrage
Deelnemer
Een gelegenheid voor het aangaan van een gesprek met de raadsleden, (officieel) is dan voldoend 
reden om mij aan te melden bij deze bijeenkomst.
Mocht er meer informatie zijn over het onderwerp scouting t.z.t. kan ik schriftelijk terugkomen, betreft 
inhoudelijk. 
Met vriendelijk groet


